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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és 
Sportbizottságának 2024. április 23. napján a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal 
Kistanácskozó termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Vidovics Zoltán 
Pásztor Antal 
Kovács János 
Benkő István 
Szakái Sándor 

a bizottság elnöke 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 

és a mellékelt jelenléti ív alapján 

Vidovics Zoltán: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. 
Megállapította, hogy a bizottság 5 fővel van jelen, az ülés határozatképes és 
megnyitotta. Javasolta, hogy az írásban kiadott napirend szerint végezzék munkájukat. 
Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 

Pásztor Antal: 

Kérte, hogy a Bizottság új 4. pontnak vegye fel az Egyebek napirendi pontot. 

Vidovics Zoltán: 
Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy az írásban kiadott napirendhez a 
Bizottság vegye fel 4. pontba az Egyebek pontot és ez alapján végezzék munkájukat, 
szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

15/2024. (IV.23.) ISB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

Javasolt napirendi pontok: 
1./ Szentesi Központi Óvoda kérelme 
2./ Szentesi Felsőpárti Óvoda kérelme 
3./ Szilver TSE levele 
4.1 Egyebek 
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1./ Szentesi Központi Óvoda kérelme 

Vidovics Zoltán: 
Elmondta, jelezte az óvodáknak, mint önkormányzati intézményeknek, hogy 
lehetőségük van a sporttámogatási keretből kapni támogatást olyan sporteszközre, 
amire szükségük van. Röviden összefoglalta, hogy mindkét óvoda 400 eFt igényre 
nyújtott be kérelmet. A Szentesi Központi Óvoda a négy óvodája részére kért az 
intézmény mozgásfejlesztő programjának megvalósításához támogatást, mely 
lehetővé teszi új sport- és mozgásfejlesztő eszközök beszerzését. Az óvoda vezetője 
nincs jelen, de mindent leírt kérelmében. 
Megkérdezte van-e kérdése a Bizottságnak a kérelmet illetően, van-e javaslat a 
támogatási összegre? 

Kovács János: 
Nem ért egyet a két óvoda kérelmével, mert véleménye szerint nem ebből a keretből 
kell az óvodákat támogatni, hanem például költségvetési forrásból. Ezt a kérést nem 
tudja támogatni, szerinte ezt a képviselői keretekből is lehetne pótolni. 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, hogy egyesével, vagy egyben fognak-e szavazni a két óvodáról, mert 
Elnök úr felvezetését így értelmezte. Véleménye szerint a kérelem mozgásfejlesztő 
eszközökről (pl. úszódeszka, mini vízilabda stb.) szól, így támogatható a sportkeretből. 

Vidovics Zoltán: 

Külön fognak szavazni, mert két kérelem van. 

Benkő István: 
Egyetért Pásztor Antal képviselő úrral. Sportolásról, készségfejlesztésekről van szó, 
különböző labdákat és egyensúlyozó eszközöket kell beszerezni. Tudja, hogy ezt 
milyen nehéz és mivel kopnak pótolni is szükséges, ezért véleménye szerint is 
támogatható a kérés. 
Kovács János: 
Megkérdezte Rakk Hajnalkát, a Szentesi Felsőpárti Óvoda igazgatóját, hogy nem az 
óvónők szoktatják a vízhez a gyerekeket, hanem Pohl Anette? 

Rakk Hajnalka: 
Nem az óvónők szoktatják. Jelezte, hogy az Ő kérésük sportudvar kialakítására 
vonatkozik, most a Szentesi Központi Óvoda kérését tárgyalja a Bizottság. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény a kérelemmel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 

Javasolta, hogy a Bizottság döntsön arról, hogy 0 Ft-tal, 300 eFt-tal vagy 400 eFt-tal 
támogatja a Szentesi Központi Óvoda kérését. 

Pásztor Antal: 
Mivel a tartalékban 2 700 eFt van, így 350 eFt-ra tett javaslatot. 

4 



Vidovics Zoltán: 
Visszavonta korábbi javaslatát és kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a 
Szentesi Központi Óvoda kérelmét 350 eFt-tal támogassa a Bizottság, melyet a 
kérelmében megjelölt eszközök beszerzésére fordíthat, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) 
elfogadta. 

16/2024. (IV.23.) ISB 
Tárgy: Szentesi Központi Óvoda kérelme 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta a Szentesi Központi Óvoda kérelmét és a sporttámogatási keret terhére 
350 eFt-os támogatásáról döntött, melyet a kérelmében megjelölt mozgásfejlesztő 
eszközök beszerzésére fordíthat. 

2.1 Szentesi Felsőpárti Óvoda kérelme 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte, Rakk Hajnalkát, a Szentesi Felsőpárti Óvoda igazgatóját van-e szóbeli 
kiegészítése? 

Rakk Hajnalka: 
Kérelmében leírt mindent, hogy sporthoz, a mozgáshoz mennyire kapcsolódik a 
kérése. Új cél a dr. Mátéffy Ferenc utcai Tagóvodában a megüresedett udvarrészen 
sportudvar létesítése, ahol az óvodásoknak sportolásra, illetve koordinációs- és 
kondicionális- képességeik fejlesztésére lehetőség nyílik ezáltal. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény a kérelemmel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Szentesi Felsőpárti Óvoda 
kérelmét 350 eFt-tal támogassa a Bizottság, melyet a kérelmében megjelölt szabadtéri 
gyermek sporteszköz beszerzésére fordíthat, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) 
elfogadta. 

17/2024. (IV.23.) ISB 
Tárgy: Szentesi Felsőpárti Óvoda kérelme 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta a Szentesi Felsőpárti Óvoda kérelmét és a sporttámogatási keret terhére 
350 eFt-os támogatásáról döntött, melyet a kérelmében megjelölt szabadtéri gyermek 
sporteszköz beszerzésére fordíthat. 
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3.1 Szilver TSE levele 

Vidovics Zoltán: 
A Szilver TSE elnöke, Szatmári-Nagy Szilvia levelet írt a Bizottságnak, melyben 2006-
ig visszamenőleg leírta, mennyi támogatást kapott az egyesület. Véleménye szerint 
nem releváns a kimutatás, mert régebben nagyobb volt a sportkeret, így nagyobb 
támogatást is kaphatott az egyesület. Való igaz, hogy az egyik legsikeresebb magyar, 
illetve főleg szentesi sportágról van szó, eredményeik elvitathatatlanok. Edzőik 
magasan kvalifikáltak, szerződéseik vannak iskolákkal, illetve kisebb városokkal is egy 
művészeti iskola vonalán, ahol a művészeti iskolák megfelelő állami támogatásban 
részesülnek. Nem gondolja, hogy össze kellene mosni ezeket az összegeket a 
Bizottság által adhatóval, de biztos benne, hogy a Szilver TSE és a művészeti iskola 
anyagi forrása sok szentesi egyesület anyagi forrását meghaladja. Van egy furcsa a 
pályázatukban, hamar észrevehető létszámadat, mely ellentmondásosnak tűnik. 
Egyes számítás szerint 113 fő sportoló van, másik oszlopot összeadva 87 fő, összes 
létszám alapján 83 fő. Nem tisztázott milyen valódi létszámmal dolgozik az egyesület. 
A Bizottságnak fontos, hogy mennyi a szentesi utánpótlás versenyző létszáma, ez 24 
fő gyermek és 3 fő felnőtt. Elmondta, hogy a tavalyi évhez képest 10 %-kal emelkedett 
a sporttámogatásuk, csakúgy, mint a sporttámogatási keret is. A Bizottság csak az idei 
támogatást tudja módosítani. 

Pásztor Antal: 
Az egyesület elnöke négy kérdést tett fel a Bizottságnak, ezek megválaszolása 
kapcsán le lehet írni azt is, hogy meg kell érteni az egyesületeknek, hogy ebben az 
inflációs helyzetben ennyit tudott adni a Bizottság. Kérte, hogy legyenek arról 
tájékoztatva, hogy a sportkeretben még van tartalék, amelyre benyújthatja majd 
igényét. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte, van-e kérdés, vélemény a levéllel kapcsolatban? 

Kovács János: 

Megkérdezte idén mennyi támogatást kapott az egyesület? 

Vidovics Zoltán: 
Elmondta, hogy 2 140 eFt-ot. Javasolta, hogy készüljön egy válaszlevél, melyben 
legyen megfogalmazva, hogy kérelem benyújtásával tud a Bizottság összegszerű 
választ adni, megjegyezve, hogy tökéletes pénzelosztásra soha nem lesz megfelelő 
módszer. 4./ Egyebek 

Vidovics Zoltán: 

Megadta a szót Pásztor Antal képviselő úrnak. 

Pásztor Antal: 
Egyik képviselőtársa kérte meg, hogy vesse fel a témát a Bizottságnak, miszerint a 
2/3-as interpellációban választ vár a képviselő a Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nkft-
től arra, van-e NÉBIH engedély, hogy az uszodatérben, pontosabban a wellness 
részlegben étkezhetnek-e a csapatok? A Liget Étterem vezetője azt mondta, hogy nem 
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lehetett a Szentesi Vízilabda Klubbal normálisan dűlőre jutni, mert nem kapták meg 
azokat az információkat, amikre szükségük volt. Ebben szeretne segítséget kérni az 
elnök úrtól, aki a felügyelő bizottság elnöke is egyben. Sportturizmusról és a sportról 
is szó van, nem mindegy, hogy azok a csapatok, akik lejönnek hozzánk milyen 
érzésekkel mennek el tőlünk, tudja-e reklámozni Szentest vagy rossz szájízzel távozik. 
Az uszodának van uszodamenedzsere is, akinek valamilyen módon konszenzusra 
kellene jutnia ebben a dologban, ha jönnek csapatok, azok az 50 méterre lévő 
étteremben étkezzenek. Ne legyen ebből a városnak baja, ezért tudni kell, hogy van-
e a Szentesi Sport- és Üdülőközpontnak engedélye, amire az ügyvezető nem ad 
egyértelmű választ. Ha van, mindenki megnyugszik, ha nincs, akkor arra kell sarkallni 
az ott illetékes személyeket, hogy normális információt adjanak a Liget étteremnek az 
érkező csapatokról, hogy rendesen fel tudjanak készülni a fogadásukra. Az 
interpellációban nincs benne a válasz, hogy van-e az Üdülőközpontnak ÁNTSZ 
engedélye. Kérte, hogy a következő bizottsági ülésre ismerjék meg a választ. 

Vidovics Zoltán: 
Ki működtette ezt az étkeztetést? 

Pásztor Antal: 
A Yee-lo Pizzéria és Söröző, de hangsúlyozza, nem ezzel van baj, hanem azzal, hogy 
az uszodatérben étkeznek és ez nem az első eset volt. Ráadásul a futópályán 
keresztül közlekednek autóval. Szeretné megnyugtatóan tudni, hogy van-e NÉBIH 
engedély? 

Benkő István: 
Megkérdezte, hogy milyen jellegű étkeztetés folyik? Véleménye szerint a NÉBIH nem 
adna ilyenre engedélyt, mert még a büfékre is más engedély vonatkozik, a szolgáltatót 
büntetik meg, mert neki kell ismerni a feltételeket. 

Vidovics Zoltán: 
Más bejelentés nem lévén megköszönte a részvételt és az ülést 14 óra 35 perckor 
órakor bezárta. 

K.m.f. 

a bizottság elnöke bizottsági tag 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Ifjúsági és Sportbizottságától 

MEGHÍVÓ 
Az Ifjúsági és Sportbizottság soron következő ülését 

2024. április 23-án (kedden) 14.00 órára 

a Városháza Kistanácskozó termébe összehívom. 

Javasolt napirendi pontok: 
1./ Szentesi Központi Óvoda kérelme 
2./ Szentesi Felsőpárti Óvoda kérelme 
3./ Szilver TSE levele 

Kérem, hogy a bizottsági ülésen megjelenni szíveskedjék. 

Szentes, 2024. április 17. 

Vidovics Zoltán sk. 
Ifjúsági és Sportbizottság elnöke 

Kapják: 
1./ A bizottság tagjai 
2.1 Állandó meghívottak 

A kiadmány hiteléül: 

Kovács Zsuzsa sk. 
leíró 





JELENLETIIV 
az Ifjúsági és Sportbizottság 2024. április 23. 14.00 órakor megtartott soron következő 

ülésén megjelentekről 

A Bizottság tagjai: , ^ f 

Vidovics Zoltán elnök ... í / . ^ í . l ^ 

Pásztor Antal rr^I^b^^. 

Kovács János .. 

Benkő István V r x (... 
^ - L c z ^ C 

Szakái Sándor 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 

Dr. Danyi Katalin aljegyző 

Balogh Imre Számviteli és tervezési irodavezető 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői irodavezető 
Vidovicsné Molnár Zsuzsanna 

közművelődési, civil, ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 

Borbás Edit, Szentes DSB 

Dr. Kerekes Valéria, Szentesi Sport,- és Üdülőközpont 

Nkft. ügyvezetője 

Rakk László, Sportközpont igazgatója 

Kovács Zsuzsa, jegyzőkönyvvezető 





Szentesi Központi Óvoda, 
6600 Szentes, Klauzál Gábor utca 5. Tel. : 63/311-149 63/311-149 

Szentes Város Képviselőtestülete 

Ifjúsági és Sportbizottsága 

Vidovics Zoltán Elnök Úr 

Tárgy: Kérvény a Szentesi Központi Óvoda és tagóvodái számára, támogatás igénylése 

mozgásfejlesztő eszközök beszerzésére 

Tisztelt Vidovics Zoltán Elnök Úr! 

Alulírott Palástiné Kunos Marianna a Szentesi Központi Óvoda igazgatója azzal a kéréssel 

fordulok Önhöz és a Tisztelt Bizottsághoz, hogy intézményem mozgásfejlesztő 

programjának megvalósításához támogatásukkal tegyék lehetővé új sport- és 

mozgásfejlesztő' eszközök beszerzését 

Az óvodáskor az egyik legalkalmasabb időszak arra, hogy a kicsikben kialakítsuk a 

rendszeres napi mozgás igényét, ami a későbbiekben szokássá válik, így felnőttkorban sem 

okoz majd nehézséget nekik odafigyelni a rendszeres testmozgásra. 

Játékosan, a gyerekek számára élvezetes módon, változatos, fokozatosan nehezedő 

feladatokkal fejlesztjük a mozgást. A kielégítő mozgáscllátás fizikai, pszichikai és 

intellektuális szempontból nagyon fontos. A központi idegrendszer érési folyamata és a 

mozgásfejlődés szoros egységben biztosítja az értelem fejlődését, és a mozgás fejlesztésével 

hatni tudunk az idegrendszer fejlődésére. Fontos megalapozni a gyermekekben azokat az 

egészség és testkulturális magatartáskészségeket, szokásokat, amelyek az egészséges 

életvitelhez szükségesek. Ahhoz, hogy elégedett emberekké váljanak, már kis korban 

törekedni kell az „ép testben ép lélek" eszmeiség megalapozására. Fontos, hogy a gyermekek 

már kiskorban megszeressék és igényükké váljék a rendszeres testmozgás. A közös játékon 

aiapuió mozgásnak oiyan közösségteremtő ereje van, amely a nevelés több területén is érezteti 

pozitív hatását. A foglalkozások során számos mozgásfejlesztő eszközt használunk, 

melyekkel játékosan fejlesztjük a gyerekek mozgását. Mivel a gyerekek lételeme a játék, 

minden tevékenységet a játékra építünk. A jókedvűen, örömmel végzett tevékenység pedig új 

motivációt teremt még újabb tevékenységek kipróbálására, melyek hozzájárulnak a 

személyiség komplex fejlesztéséhez. A mozgás fejleszti a gyermek ellenálló képességét, a test 

összerendezett mozgását, egyensúlyérzékét, izomrendszerét, testi erejét, egész személyiségét. 



Szentesi Központi Óvoda, 
6600 Szentes, Klauzál Gábor utca 5. Tel. : 63/311-149 

A labdás gyakorlatok fejlesztik a testi- és idegrendszeri funkciókat, a szem-kéz és szem-láb 

koordinációi, továbbá hatással vannak a térbeli tájékozódás - és a gömbérzék fejlesztésére, a 

mozgások térbeli és időbeli érzékelésére és pontosítására, a ritmusérzék-, az egyensúlyérzék 

fejlesztésére, továbbá segít kialakítani a gyerekben a vizuális érzékelést, az irányított 

figyelmet, a szabálytudatot és természetesen erősíti a fizikai erőnlétet is. Mindez kiemelten 

megvalósul óvodánkban a „ovi-focin", mint tehetséggondozó foglalkozáson, amely ebben a 

korban a futball játék előkészítését szolgálja. Az óvodapedagógus végzettségű fociedző 

munkaterve szerint az ovi-foci lényege a labdás játékok öröme, a kéz nélküli labdás játékok, 

rúgások megtanulása és a szem-láb koordináció fejlesztésének kezdete. 

Emellett hatékonyan alkalmazhatnák az óvodapedagógusok ezen eszközöket a mindennapok 

mozgásfejlesztése (mindennapos testnevelés, mozgás-foglalkozás, a családi napok -

(egészségnap, ...), a jeles napok (húsvéti akadálypálya építése), a mobilitás hete 

programsorozat, a gyermeknapi és egyéb mozgásos játékok szervezése során. 

Óvodai körzetünk fontos célja, hogy minél több óvodáskorú gyermek megtanuljon 

úszni, megszeresse a vizet, az úszást, mint sportágat, egészséges életmódra nevelés az 

úszómozgás tanulása során, sikerélmény biztosítása, tehetséggondozás. 

Dr. Rébeli- Szabó József Sportuszodában kerülnek megrendezésre az úszó foglalkozások heti 

rendszerességgel. 2017 óta a Szentesi Központi Óvoda Körzetéhez tartozó óvodák 

nagycsoportos gyermekeinek az Apponyi Téri tagóvoda óvodapedagógusai/úszóedzői, 

valamint a Szentes Városi Úszó Club edzői valósítják meg az úszó foglalkozásokat. Az 

óvodák, kijelölt napokon érkeznek az uszodába: Nyolcszín-virág óvoda hétfőn, az Apponyi 

Téri Tagóvoda kedden, a Farkas Antal Utcai Tagóvoda és a Szent Erzsébet Utcai óvodák 

szerdán, a Szent Anna Utcai Tagóvoda csütörtökön. 

Hétfőtől-csütörtökig közel 150 gyermek vesz részt a szervezett tevékenységben. 

Az eszközök fontos szerepet töltenek be a foglalkozások során. Motiválják, segítik a 

gyermekek vízben való mozgás fejlődésüket. A használat során az eszközök rongálódnak, 

végül használhatatlanná válnak, így folyamatos cserére szorulnak. Szeretnénk támogatást 

kérni új, korszerű eszközök beszerzésérhez: (Uszódeszkák, lábbóják, merülőjátékok, vízi 

labdák.) 



Szentesi Központi Óvoda, 
6600 Szentes, Klauzál Gábor utca 5. Tel. : 63/311-149 

Az óvodás úszó verseny 2023-ban került ismét megrendezésre az úszni tudó tehetségígéretes 

gyermekek számára. 

A verseny célja a tehetséges gyermekek támogatása, sikerélmény biztosítása, teljesítményük, 

helyezésüknek megfelelő éremmel való jutalmazása. 

Az érmek anyagi finanszírozása nem biztosított a szervező óvoda, jelen esetben az Apponyi 

Téri Tagóvoda számára, így ebben is kérnénk támogatásukat. 

Játékos vízhez szoktatás feladatrendszere: 

Az új közeg minden tulajdonságának megismertetése, alkalmazkodás az új környezet 

diktálta viszonyokhoz. 

A szárazföldi mozgásokra nem jellemző hason és háton fekvő helyzet (nyaki- és 

tejbeáíiitódási reflex), a száraztóíditöl eltérő egyensúlyviszonyok (labirintbeállítódási reflex) 

megszoktatása. 

A könnyedség érzésének megszoktatása (fajsúly felhajtóerő). 

A ki- és belégzőizmok eltérő játékának megéreztetése (hidrosztatikai- nyomás) 

A vízben végzett mozdulatok sebességének megszoktatása (frontális ellenállás). 

A szervezett védekező reflexeinek (szemhéjzáró reflex) megszelídítése. 

A vízhez szoktatás tevékenységei: merülések, lebegésekíhason. háton), tudatos levegővétel -

és kifújás, vízbe ugrásokjátékok - rávezető gyakorlatok, siklás gyakorlása. 

Úszásoktatás feladatrendszere: 

A csoportos úszásoktatáshoz szükséges feltételek (megfelelő létszám, megfelelő 

gyakorlóhely, felszerelés, segédeszközök, biztonság) megteremtése. 

Az úszómozgás oktatása. 

A játékosság biztosítása. 

A gyermekek egészségének védelme, óvása, megőrzése. 

Óvodás Úszóverseny : 

° Résztvevők: úszás tudással rendelkező gyermekek 

o Egyszerre három gyermek versenyez 

© Mindenkit a helyezésének megfelelő éremmel jutalmazunk 



Szentesi Központi Óvoda, 
6600 Szentes, Klauzál Gábor utca 5. Tel. : 63/311-149 

Tervezett kiadások (AFA-val) részletezése Összeg (Ft) 

Apponyi Téri Tagóvoda 

Uszódeszka 10 db. 40.000 

Lábbója 5db. 10.000 

Merülő játék (karikák 5x4) 15.000 

Mini vízilabda 10 db 15.000 

Érmek 50 db 20.000 

Árpád Utcai és Farkas Antal Utcai Tagóvoda 

Ejtőernyő 3,5 méteres 15.000 

Szelepes gumilabda (50 db) 50.000 

Sport tornaszőnyeg összehajtható 200x100x5,5cm 35.000 

Klauzál Utcai Központi Óvoda 

Feber mászókukac kiegészítő modul 73.990 

Focimez 13 db 26.010 

Szent Anna Utcai Tagóvoda 

Egyensúlyozó mérleghinta-nagy 29.570 

Szenzomotoros készlet 23.000 

Tip-top tipegő- egyensúlyozó- 7 db 17.430 

Rody Ugráló lovacska- 2 db 30.000 

Igényelt támogatás összesen 400.000 

Előre is köszönjük az Vidovics Zoltán Elnök Úr és a Tisztelt Bizottság segítő támogatását! 

Szentes, 2024.04.11. 

Tisztelettel: 
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Palástiné Kunos Marianna - Szentesi Központi Óvoda7- igazgató 



Szentesi Felsőpárti Óvoda 
6600 Szentes, Rákóczi F. u. 46-48. 
TeI:63/562-421 

Tárgy: Kérelem 

Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal 
6600 Szentes, Kossuth tér 6. 
Ifjúsági és Sportbizottság 
Vidovics Zoltán Elnök Úr részére! 

Tisztelt Elnök úr! 

A Szentesi Felsőpárti Óvoda Dr. Mátéffy Ferenc utcai Tagóvoda régi terve, hogy az óvoda 

megüresedett udvarrészén olyan sportudvart létesítsen, ahol lehetőség nyílik óvodásaink 

sportolására, illetve a koordinációs- és kondicionális- képességeinek fejlesztésére. Az óvoda 

számos torna eszközzel rendelkezik (labdák, egyensúlyozok, billenőlapok, lépőkövek stb.), 

amelyek segítségével az óvodapedagógusok igyekeznek változatos szabadtéri mozgás- illetve 

sportfoglalkozásokat tartani. 

A minél szerteágazóbb mozgásos tevékenységek biztosítása érdekében az óvodának szüksége 

van egy olyan összetett sportszerre, amely a koordinációt, a két testfél összehangolt és egyben 

keresztező mozgások fejlesztését támogatja, továbbá fejleszti a figyelmet. Egy ilyen sportszer 

használata a gyermekeket állandó gondolkodásra és fókuszálásra készteti, fejleszti a dinamikus 

egyensúlyt és sportmozgások elsajátítását. 

A megvásárolni kívánt multifunkcionális szabadtéri gyermek sporteszköz ára 676.000.- forint. 

Az óvoda Szentesi Kertvárosi Óvodások Képességfejlesztéséért Alapítványnak köszönhetően 

276.000.- forint önerővel rendelkezik. 

Kérem a tisztelt Sportbizottságot, hogy 400.000.-forint összeggel támogassa a sportszer 

beszerzését. 

Segítő támogatását előre is köszönönöm! 

Szentes, 2024. április 15. 





SZIJLVER T S E 
6600 Szentes, Vásárhelyi út 62. 
Tel/fax/ 06-63/401-150 
e-mail: szi lvertanc@gmail .com 
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Szabó Zoltán Ferenc Polgármester Ur 
Ifjúsági-es Sportbizottság 

Polgármesteri Hivatal 
S Z E N T E S 
6600 Szentes, Kossuth tér 6. 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Tisztelt Sportbizottság! 

A Szilver Táncsport Egyesületnek megítélt támogatási összeget nem tartom méltányosnak. Az 

elmúlt 4 évben a megítélt összeg jelentősen csökkent, viszont minden alkalommal ígéretet 

kaptam a COVID előtti támogatás visszaállítására. Jelenleg a város, valamint az ország 

legeredményesebb egyesületei között szerepelünk, ennek értelmében a támogatás összegét 

nem tartom reálisnak: 

2006. évi 4 000 000 Ft 
2007. évi 4 300 000 Ft 
2008. évi 4 000 000 Ft 
2009. évi 4 800 000 Ft 
2010. évi 7 600 000 Ft 
2011. évi 5 400 000 Ft 
2012. évi 6 300 000 Ft 
2013. évi 4 200 000 Ft 
2014. évi 4 000 000 Ft 
2015. évi 4 000 000 Ft 
2016. évi 4 000 000 Ft 
2017. évi 4 000 000 Ft 
2018. évi 4 000 000 Fl 
2019. évi 4 000 000 Ft 
2020. évi 2 550 000 Ft 
2021. évi 3 300 000 Ft 
2022. évi 1 750 000 Ft 
2023. évi 1 950 000 Ft 

mailto:szilvertanc@gmail.com


Azzal a kéréssel fordulok a Polgármester úrhoz, valamint a Sportbizottsághoz, hogy 

válaszoljanak a következő kérdéseimre, ami a támogatási összeg elosztásának elveivel 

kapcsolatosak: 

1. Számít-e, hogy hogy az adott egyesület tagjai Magyar Bajnoki, Európa-bajnoki vagy 

Világbajnoki helyezést érnek el? 

2. Számít-e hány leigazolt taggal rendelkezik a sportág a megjelölt szövetségnél, és ott 

milyen eredményeket érnek el a sportolók? 

3. Számít-e az utánpótlás mennyisége, hány nem leigazolt versenyzője van az 

egyesületnek? 

4. Mit kell lenni, hogy a támogatás összege ne csökkenjen? 

Egyesületünk a számos hazai is nemzetközi sikereken felül a sport népszerűsítésében is 

jeleskedik. Rendszeres fellépői vagyunk a helyi és környékbeli rendezvényeknek. Magas 

szintű edzőink évről évre gyarapítják utánpótlás versenyzőink számát. Egyesületünk a 

nemzetközi WADF szövetségnél 4 első, 3 második és 3 harmadik világbajnoki helyezést 

szerzett. 

Kérem Önöket, ennek fényében mérlegeljék újra a megítélt támogatást. 

S z e n t e s , 2024. április 09. 

Köszönettel: 

SZILVER TSE 


